The Taipei Baboons Rugby Football Club in conjunction with the Chinese Taipei Touch Association cordially invites teams from Taiwan to the inaugural 2012 Baboons International Touch Tournament which will be held on Saturday, April 14th.  
The Taipei Baboons Rugby Football Club 與中華台北觸式橄欖球誠摯的邀請全台灣的橄欖球隊於2012年4月21日星期六 一同共襄盛舉, 2012年Baboons 國際觸式橄欖球賽 
This tournament will feature teams representing Taiwan, Taichung, United Kingdom, Americas, South Africa, Europe, Pacific Islands, Australia and New Zealand as well as other regions. 
本次比賽將有台灣，台中，英國，美洲，歐洲，南非，太平洋島嶼，澳大利亞和紐西蘭以及其他地區的代表隊。
Not only will there be high quality games of touch but we will be hosting an after-match function to allow you to experience the fun and excitement of the being part of the touch rugby community. 
當日不僅有精彩的比賽, 還有賽後派對和大家一起同歡
So please save-the-date and submit your entries before March 31st. We will provide further details closer to the event but if you have any questions or would like to register your interest please contact Timmy Chang on timmychang@winbrite.com (mailto:timmychang@winbrite.com) 
所以把這天留下來, 3月31號 前快來報名參加. 將於接近活動日前提供更近一步的細節,

若有任何問題 與有興趣報名參加者,

請聯絡 Timmy Chang 

信箱 timmychang@winbrite.com
Basic information:
報名事項
- Entry fee NT$ 1000 per team
報名費 :  $1000/組
- Teams will be entered based on country/region representation, similar to the International Rugby 10's last year. 
將根據國家或地區來代表該隊伍
- Teams to be formed by players
隊伍將由參賽者自行組隊
- Teams to have maximum 12 players each, minimum 1 female per team
每隊最多12位球員,最少要有1位女性球員
- 6 players on the field at all times, 6 substitutes
比賽將由6位球員在場上, 6位在場外替補
- 20 mins per game, 2 minute half time break
每場比賽為20分鐘,中場休息2分鐘
- Ages 15+ eligible
參賽者需為 15歲以上
- FIT rules will be applied 
比賽將比照FIT 規則
- Playing kit to be organised by teams
所需配備將由隊伍自行準備
